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Verslag 

Aanwezig  

Ben Haerkens 
Jan Hermans 
Lion Demarteau 
Jac. Lemmens  
 

Afwezig, met afmelding  

--- 

 

 

Afschrift Archief 

Agenda 
1 Opening. 
2 Verslag vorige vergadering d.d. 23 

december j.l. 
3 Binnengekomen en uitgaande stukken. 
4 Vervolg medegebruik kerkgebouw  

- Gesprek met delegatie Dorpsplatform 
Obbicht 

- Hoe nu verder 
5 Informatie vanuit het Federatiebestuur 
6 Actiepunten, activiteitenkalender en 

besluitenlijst 
7 Rondvraag 
8 Sluiting 
 
 

Datum 
3 februari 2020 

Onderwerp 
Vergadering Parochiecomité  
 
Locatie  Jac. Lemmens 

1. Opening en vaststellen agenda 
Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom.  
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

2. Verslag vorige vergadering 23 december j.l. 
Jan Hermans meldt dat hij door drukke werkzaamheden dit verslag niet heeft kunnen opmaken. Het 
zal in de volgende vergadering geagendeerd worden.  
 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
Binnengekomen stukken  

- Receptie-uitnodiging CV de Reube. 
Uitgaande stukken  
n.v.t. 
 

4. Vervolg medegebruik kerkgebouw. 
- Gesprek met delegatie Dorpsplatform (9 januari). 

Lion heeft de reactie van het platform rondgestuurd. Zij waren enigszins geirriteerd. Men dacht dat wij 
geld ruiken. We hebben los van elkaar zaken op rij gezet. Wij waren nu zover dat wij onze ideeën naar 
buiten kunnen brengen.  
Dezelfde avond heeft het platform een gesprek met de woningstichting Zo Wonen gehad. 
We hebben de afspraak gemaakt dat het platform schriftelijk zal terugkoppelen. 
Ben heeft nog aangehaald dat het CDA zonder overleg met het kerkbestuur naar buiten heeft gebracht 
dat de kerk in Obbicht gesloten zal kunnen worden. 

- Hoe nu verder?  
Ben zegt dat we nu met het harmoniebestuur aan tafel moeten.  
Jac. refereert nog aan het gegeven dat het Consortium gelden beschikbaar heeft voor de dorpskernen 
waar men aan het Grensmaasproject heeft gewerkt. Jan zegt dat deze gelden hier niet voor bestemd 
zijn. 
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Lion wil een artikel plaatsen in het Federatieblad. Hij wil de gemeenschap tijdig informeren en zo 
spoedig mogelijk aan de gang. Daarom moeten we op korte termijn een bijeenkomst met potentiële 
gebruikers beleggen. 
Jac. zegt dat wanneer het Dorpsplatform met de woningvereniging in zee gaat we het plan met de kerk 
kunnen vergeten. Hij vindt tevens dat er eerst iemand moet zijn die de exploitatie op zich neemt. 
Ben zegt dat we eerst een discussie moeten voeren over de activiteiten die we in het gebouw willen 
houden. Lion haakt hierop in door te zeggen dat hij diens zorg deelt. Jac. zegt dat het realiseren van de 
verbouwing van het gebouw best te doen is, maar er moet eerst een exploitant (vrijwilliger) 
beschikbaar zijn. Tevens zegt Jac. dat door de acties van het Dorpsplatform ons plan weinig kans van 
slagen heeft.  
Jac. wil gezien zijn leeftijd geen verantwoording meer dragen en zoveel als mogelijk zijn activiteiten 
afbouwen. Ingeval er adviezen gevraagd worden is hij wel bereid deze te geven. 
Ben wil zich conformeren aan het beleidsplan en de haalbaarheid in de gemeenschap gaan toetsen. 
Afhankelijk van de haalbaarheid kunnen de plannen verder doorontwikkeld worden. 
Lion zal een stukje schrijven voor het eerstkomende federatieblad. 
 

5. Informatie vanuit federatiebestuur 
Deze vergadering stond in het teken van het afscheid van 2 leden van het parochiecomité Born, mw. 
Karin Widdershoven en dhr. Frank Cremers. Dit betekent dat er in Born geen parochiecomité meer 
bestaat. Ben heeft met Albert de Rouw gesproken, maar deze wil om privéredenen niet toetreden tot 
het parochiecomité resp. het federatiebestuur.  
Er is inmiddels een aantal besprekingen met het DB geweest. Het DB heeft aan het federatiebestuur 
voorgesteld om te gaan inventariseren wat de voor- en nadelen van een fusie kunnen zijn. Hierbij 
wordt het bisdom ook betrokken. Er zullen veel vragen zijn die we nu nog niet kennen, m.a.w. veel 
plussen en minnen. Er zijn meerdere parochies waar de parochiecomité’s niet of nauwelijks bezet zijn.  
Pastoor heeft nu de taak op zoek te gaan naar leden voor het parochiecomité Born. 
 

6. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst 
Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast. 
Actiepuntenlijst 
Ben heeft nog het regelen van het jaarlijks etentje op het programma staan. Er wordt voorgesteld om 
dit na carnaval te doen. Het zal dan ergens in maart zijn. 
 
Activiteitenkalender 
Jan Hermans kijkt nog naar de afspraken omtrent de huispaaskaarsen. 
 
Besluitenlijst 
Er zijn in de laatste vergadering geen besluiten genomen.  
  

7. Rondvraag 
Jan Hermans 

- Jan zegt dat we het federatiebestuur moeten informeren over de stand van zaken m.b.t. het 
medegebruik van het kerkgebouw.  

- De jaarcijfers van 2019 zijn nagenoeg klaar. Parochie Obbicht heeft een negatief saldo van ± 
860,--. Dit is best goed te noemen. Jac. merkt op dat we dit jaar extra kosten zullen hebben 
i.v.m. de renovatie van de CV-installatie.  
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Jac. Lemmens 
- Jac. refereert nog eens de afspraken die gemaakt zijn over het vernieuwen van defecte lampen.  

Ook zegt hij dat hij best wil blijven bewaken dat er geen achterstallig onderhoud aan het 
kerkgebouw optreedt. Hij houdt de technische zaken in de gaten en handelt dan met de hulp 
van Lion. 

- Jac zegt dat hij zich – i.v.m. het bereiken van de 80-jarige leeftijd - niet meer wil bemoeien met 
b.v. het verhuren van het kerkgebouw. Hij wil geen eindverantwoordelijkheid meer hebben. 
Jan Hermans zal met Jean Coenen van harmonie Aurora bellen over het voorgenomen concert 
van Aurora op 9 mei a.s. Aurora zal ook met harmonie Concordia contact moeten opnemen 
over het huren van het podium.  

- Jac. memoreert het feit dat we op 4 april a.s. 25 jaar lector zijn! N.a.v. van deze constatering  
wordt gediscussieerd over de opvolging van parochiecomitéleden c.q. bestuursleden.  

 
Lion Demarteau  

- Lion is naar de nieuwjaarsreceptie van het dekenaat geweest. Er waren 25 personen aanwezig, 
er was gerekend op 80 mensen! 
Er was een verzoek van het dekenaal bestuur om een vertegenwoordiger te sturen vanuit Born 
en Echt. Voor Born zal Rini van de Geer vooralsnog de kandidaat zijn.  

- 9 februari wordt het koffiedrinken door Ben verzorgd en Lion dan op 8 maart. Er wordt 
afgesproken dat er een nieuw schema wordt gemaakt. 

- Wil Negenman zal 250,--- overmaken i.v.m. de kosten van het gas. 
- Ruilen van koren binnen de federatie zou met gesloten beursen gaan. Ben en Jan zullen dit nog 

eens in het federatiebestuur aan de orde stellen. Jan zegt dat er ook koren zijn die zelfstandig 
zijn en die moeten dan betaald worden. Hij zal bekijken welke koren geen betaling behoeven. 

- Fa. Eysbouts zou nog naar de klepel 2e klok moeten kijken bij de komende inspectiebeurt. 
- In het Hemelvaartweekend is er volgens Lion geen koor. De mis kan echter wel met zangkoor 

doorgaan want de harmonie gaat niet weg.  
- Lion vraagt nog om te kijken naar de criteria over het gebruik van de ‘Foyer’.  
 

Ben Haerkens 
 

8. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 16.15  uur de vergadering en wenst allen nog een 
prettige dag. 
 
Volgende vergadering :     Maandag 16 maart 2020  :  Jan Hermans. Aanvang 14.30 uur. 
    Deze vergadering is vanwege de richtlijnen i.h.k.v. corona geannuleerd. 

De vergadering van 28 april vervalt eveneens. In de plaats hiervan zal er 
telefonisch overleg plaatsvinden met Michel van Sloun n.a.v. het gesprek 
met de wethouders Meekels en Geilen inzake het medegebruik van het 
kerkgebouw. 

 
 
 
 
 
 



 

4 

Goedkeuring verslag : 
 
Ben Haerkens              Jan Hermans   Jac. Lemmens      Lion Demarteau 
 
   
-------------------- --------------------       ----------------             ------------------ 
                                 
Vergaderdatums 2020: 
3 februari Jac. Lemmens   21 juli di  Lion Demarteau 
16 maart Jan Hermans   31 augustus  Jan Hermans 
28 april di Lion Demarteau   12 oktober  Jac. Lemmens 
8 juni  Ben Haerkens   23 november  Ben Haerkens  
 


